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Na vjen shume keq qe nuk fituam.Duhej te rrinim me lart me ekipin por danimarka shenoj  ne
fund.Megjithate ishte nje rezultat pozitive sepse ai danez eshte nje ekip shume i mire.Ata
luajten mire edhe te lejuar nga fusha e mire.Duhej te arrinim kete trepikesh por mos te harrojme
qe jemi perseri ne krye te tabeles.Me Serbine do te japim me te mire.
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